
Co o sobÄ› prozradili ...

Rozhovor s Josefem Aloisem Náhlovským a Josefem Mladým.

Ve Vrchlabí na kulturnÄ› spoleÄ•enském odpoledni  jsem potkala              Josefa Aloise Náhlovského a Josefa Mladého.     
            Zeptala jsem se jich na pár otázek:                              Jaký jste byl v pátnácti letech?                              Josef 
Alois Náhlovský(J.A.N):Studoval jsem Ekonomii a hrál jsem big beet.               Josef Mladý(J.M):MÄ›l jsem rád divadlo ,
sport a muziku.Byl jsem kulatej uÅ¾ tenkrát.                              Jaký byl vá&scaron; nejoblíbenÄ›j&scaron;í pÅ™edmÄ›t na
základce?                              J.A.N:DÄ›jepis.               J.M:Medicimbal.                              Jaké je va&scaron;e
nejoblíbenÄ›j&scaron;í jídlo?                              J.A.N:Kru&scaron;nohorský brambory.               J.M:Mám rád
v&scaron;echna jídla , taky podel toho vypadám.                              Jaké je va&scaron;e nejoblíbenÄ›j&scaron;í zvíÅ™e?        
                     J.A.N:Pejsek.               J.M:Pepa Náhlovský.                              Jaký je vá&scaron; nejoblíbenÄ›j&scaron;í
sport?                              J.A.N:Tenis.               J.M:Letectví , tenis a automibilové závody.                DÄ›kuji za krásný
rozhovor.               Nikola KrejÄ•ová
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